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Beste griffies,

Hierbij heb ik namens de PvdA fractie nog vragen voor de actuele ronde die ik wil stellen aan 
wethouder Besterman dinsdagavond. 

Actuele vragen PvdA Rijswijk
Ruimte voor onderwijs: op diverse media hebben we kunnen zien dat de bouw van de 
noodbouw voor Parkrijk voortvarend gaat en we zijn dan ook vol vertrouwen dat medio 
december Parkrijk zijn intrek kan nemen in dit gebouw en ook Buitenrijck weer voldoende 
ruimte krijgt om klassen op te starten. Toch blijft de fractie zich zorgen maken over 
voldoende ruimte in Rijswijk voor onderwijs. Zeker nu we in de beantwoording op 
schriftelijke lezen dat we een raadsvoorstel tegemoet kunnen zien over het oude 
schoolgebouw van KC Snijders, omdat het splinternieuwe gebouw van de scholendriehoek 
Rembrandt kwartier nu al te klein blijkt. Een jaar na oplevering! Een aantal vragen aan de 
wethouder:
Wanneer kunnen we dit raadsvoorstel tegemoet zien?
Is er een bestaand beleid in Rijswijk omtrent het plannen en bouwen van schoolgebouwen? 
Zo ja, is dit beleid in de ogen van de wethouder toereikend genoeg gezien deze 
omstandigheden bij inmiddels 5 scholen die te kort aan ruimte hebben? Zo nee, is de 
wethouder van plan een dergelijk beleid te gaan maken om in de toekomst te voorkomen dat 
we als gemeente achter feiten blijven lopen? Als laatste wil ik de wethouder in herinnering 
brengen dat wij in een eerder forum de suggestie hebben gedaan om bij het bouwen van 
schoolgebouwen ook na te denken over toekomstig gebruik als de onderwijs functie 
overbodig wordt. Misschien is die suggestie een mooie om mee te nemen bij het maken van 
nieuw of aanpassen van het huidige beleid. 

Met vriendelijke groet,

Irene Jansen Dirkx
Fractie assistent PvdA Rijswijk


